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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR MLAKA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA: 026-02/21-01/15 
URBROJ: 2170/01-09-10-21-14 
Rijeka, 30. 08. 2021. 

 
ZAPISNIK 

S 28. SJEDNICE VMO MLAKA 
 

28. sjednica VMO Mlaka održana je 30.08.2021. (ponedjeljak) s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Mlaka, G. Duella 2/b. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Ivo Simper, predsjednik VMO 
- Nikolina Velnić, zamjenica predsjednika VMO 
- Elena Dorčić-Spatola, članica VMO 
- Milan Milovanović, član VMO 
- Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Igor Ivošić, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Problematika s radom poslovnog objekta u ulici Luki br. 56a. 
3. Razno. 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 

AD 1 
 
Predsjednik VMO Ivo Simper informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice. 
 

Zaključak: 
 

 Vijeće je primilo na znanje odgovore Komunalnog redarstva i HŽ infrastrukture na 
žalbu građana na preveliko osvjetljenje stanova i buku u Krešimirovoj ulici u kojima 
se navodi da je prijava buke proslijeđena nadležnoj Sanitarnoj inspekciji. Izvidom je 
utvrđeno da niti jedan reflektor nije niti približno usmjeren prema zgradama u 
Krešimirovoj ulici, a već je ranije izvršeno prepodešavanje reflektora na zahtjev 
stanara. Projekt, pa tako i vanjska rasvjeta izvodi se prema odobrenoj tehničkoj 
dokumentaciji, građevinskoj dozvoli, važećim propisima i normama. Odgovor će se 
proslijediti stanarima Krešimirove ulice. 
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 Vijeće je primilo na znanje odgovor Odjela za komunalni sustav u kojem se navodi da 
je izdan nalog za orezivanje stabla na površini uz stubište u Ulici Luki između 
kućnog broja 46 i 48. Orezati će se grane koje zaklanjaju rasvjetno tijelo, te time 
otkloniti smanjenu preglednost i mogućnost narušavanja sigurnosti pješačkog 
prometa, te one koje dodiruju prozore i fasade navedenih objekata. 
 

 Vijeće je suglasno s molbom gđe Nevenke Blažević iz udruge FARO sa sjedištem na 
području MO Mlaka za korištenje dvorane MO Mlaka za održavanje radionica pisanja 
kratke priče pod nazivom "Pišem ti priču", a koje će voditi renomirani pisac Zoran 
Žmirić. Prostor bi se koristio za 8 do 10 osoba uz plaćanje jednom tjedno od 15. rujna 
do 15. prosinca četvrtkom od 18:30 - 20:30 sati uz poštivanje epidemioloških mjera.  

 
 Vijeće je zaprimilo molbu korisnika gradskog zemljišta uz zgradu Luki 18 za izvid i 

stručno mišljenje o visokom stablu čempresa koje je oštećeno i nagnuto prema 
krovu zgrade, a prijetnja je i susjednoj zgradi Luki 20. Stanari su trenutno u pripremi 
dokumentacije za sanaciju krova, pa ih zanima da li je stablo vitalno i stabilno ili 
postoji opasnost od pada i oštećenja imovine. Zahtjev će se proslijediti Odjelu za 
komunalni sustav. 
 

 Vijeće je zaprimilo molbu za obnovu horizontalne signalizacije u ulici Vitomira Paje 
Širole između k. br. 12 i 14, te će ju proslijediti Rijeka Prometu. 
 
Odgovori na upite građana: 

 Vijeće nije nadležno za sanaciju oštećenih koševa koji se nalaze u dvorištu OŠ 
„Podmurvice“ . 

 MO Mlaka je u više navrata tražio da se dio parka Mlaka ogradi i uredi za potrebe 
pasa, ali je to Odjel za urbanizam odbio iz razloga da se radi o zaštićenoj kulturno-
povijesnoj cjelini. Prostor za izvođenje pasa nalazi se u parku Ponsal (bivši Park 
Crvenog križa) pored trafostanice.   

 Molba građana za pojačanje rasvjete na prilaznom putu prema zgradi Podmurvice 31 
je uvrštena na listu prijedloga prioriteta za uređenje i održavanje objekata i uređaja  
komunalne infrastrukture za 2022. godinu, te mu je objašnjena procedura koja potom 
slijedi o čemu će biti pravovremeno informiran. 

 Održavanje sportskih objekata u Gradu Rijeci nije u nadležnosti mjesnih odbora. 
    
AD 2 
 
Vijeće je ponovno raspravljalo o i dalje aktualnoj problematici vezanoj za rad novog skladišta u ulici 
Luki k. br. 56A.   
 
      Zaključak: 
 

 Vijeće je primilo na znanje odgovor Odjela za komunalni sustav na ponovljeni zahtjev 
MO Mlaka za kontrolu buke i prekomjerne rasvjete: “Slijedom zaprimljene prijave, 
komunalni redari su u nekoliko navrata vršili kontrolu na području ulice Luki. Na 
predmetnu zgradu postavljena su dva reflektora, jedan sa prednje strane zgrade i 
drugi sa bočne strane, a koji funkcioniraju po principu senzora. Pale se isključivo 
kada se prođe točno ispod njih i svijetle vrlo kratko, nekoliko sekundi. Usmjereni su 
prema podu, odnosno prema okućnici predmetne zgrade, a na kojoj površini je 
svjetlost najintenzivnija. Dakle, kao što je prethodnim odgovorom pojašnjeno, nije 
utvrđena osnova za daljnje postupanje Direkcije za komunalno redarstvo vezano za 
moguće kršenje odredi članka 11. Zakona o zaštiti od svjetlosnog onečišćenja (NN 
14/19). Vezano za problematiku buke koja nastaje obavljanjem djelatnosti, prijava je 
proslijeđena nadležnoj Sanitarnoj inspekciji, a obzirom da nije zaprimljen odgovor 
istu ćemo još jednom ponoviti“. 
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 Vijeće je primilo na znanje odgovor Komunalnog redarstva u kojem se navodi da je 
obavljen očevid komunalnog redara, te na adresi Luki 56a nije uočena voda koja 
istječe na javnu površinu, ali će se obaviti još očevida na istoj lokaciji. 
 

 Građanima koji su se obratili mailom za pomoć mjesnom odboru proslijeđena je sva 
dokumentacija – dopisi MO Mlaka i zaprimljeni  odgovori nadležnih.  
 

 Očitovanje o rezultatima izvida prekomjerne buke još nije dostavljeno mjesnom 
odboru. 
 

 23.08.2021. u Novom listu je izašao članak u kojem su intervjuirani i stanari koji su se 
žalili mjesnom odboru Mlaka. Svoj stav je iznio i vlasnik tvrtke VIP Maravić koja ima 
poslovni prostor u najmu. 
Odjel za komunalni sustav koji je zaprimio nekoliko prijava problema koji opterećuju 
stanare i vlasnika poslovnog prostora dao je sljedeći odgovor: 
„Temeljem Odluke o dopuštenom prekoračenju najviše dopuštene razine buke za 
noć na otvorenim prostorima grada Rijeke na kojima se pružaju ugostiteljske usluge, 
Komunalno redarstvo nadzire isključivo ugostiteljske objekte koji posluju u ulicama 
koje su taksativno navedene u Odluci. Dakle, nemamo ovlasti postupati po pitanju 
buke koja nastaje prilikom manipulacije robom. U više navrata smo, u želji da 
pridonesemo rješenju nastale situacije, uputili zaprimljene prijave na postupanje 
nadležnom Državnom inspektoratu, međutim, nemamo saznanja o njihovim daljnjim 
radnjama“. 

 
AD 3 
 
      Zaključak: 
 

 Nije bilo prijedloga za raspravu. 
 

 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Mlaka: 
 

Snježana Seršić    Ivo Simper, prof. 
  


